

《单词百科:establishments是什么意思?establishments怎么发音?establishments的解释和用法》

英语单词establishments是什么意思?establishments怎么读?establishments怎么发音?简答网为您整理了establishments的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



establishments怎么读

establishments的读音:[is ' tæbli ʃ m ə nts]

establishments的意思

1、n.企业(establishment的名词复数);建立;(通常反对变革的)当权派;反对改革的保守当权派;

establishments的相关词组

1、commercial establishment [贸易] 商业机构;商号;

2、establishment of diplomatic relations 建立外交关系

3、establishment of [经] 开证, 开立信用状;

establishments的双语例句

1、Her air power was in quantity and quality far below even our modest establishments.

它的空军,不论在数量上和质量上甚至比我们编制不大的空军还差得很多.

2、Universities and other research establishments bemoan their lack of funds.

高校及其他研究机构抱怨经费不足。

3、The Project Content: Construct 26 production lines and the matching establishments.

项目内容: 建26条生产线及配套设施.

4、These establishments are off limits to ordinary citizens.

这些建筑禁止普通公民入内。

5、Receive and disburse money in establishments other than financial institutions.

负责公司和相关财务机构的资金收付.

6、Our main customers are from gourmet and delicatessen establishments.

我们的主要客户是从美食和熟食的机构.

7、This company includes several separate establishments and employs about ten thousand personnel.

这个公司包括几个独立的厂矿并雇佣约1万职工.

8、Shops and other business establishments in this city remain closed today.

今天这个城市的商店和其他商业单位都依然关着门.

9、The hotel is quite comfortable as such establishments go.

就设备而言,这个旅馆相当舒适.

10、 There were printing presses in all the large Buddhist establishments.

比较大型的佛教建筑里都拥有印刷机。

11、 There is now a fee for for certain types of establishments.

现在对于特定类型的企业要收费。

12、 Thoughts of love and elegant individual establishments were running in her head.

满脑袋装的是恋爱婚姻建立豪华小家庭的设想。

13、 At lower-end establishments , don't feel compelled to tip.

在低档次的饭店, 不一定非给小费不可。

14、 Municipal water pollution consists of waste water from homes and commercial establishments.

市政供水污染包括废水家园和商业机构。

15、 KTV establishments to become a serious sound pollution, the noise originated.

严重的KTV场所成为声音的污染地, 噪声的发源地。

以上是简答网为您整理的establishments怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于establishments的用法、establishments的释义、establishments的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/establishments>